
Hei!  
  
Haluan vielä ilmaista huoleni koskien Kääpälän koulun tulevaisuutta.  
  
Minulla on  

  
  
On mielestäni todella vastuuton ja vaarallinen ajatus, että pienet alakouluikäiset 
lapset  kulkevat matkansa yhdistelmillä, jossa taksit jättävät lapset odottamaan linja-autoa. 
Nämä pysäkit ovat täällä maalla isojen teiden varressa. Itse asun perheeni kanssa 
Hevosojan kylässä, ja linja-autopysäkki on muutaman kilometrin päässä kankaantiellä. 
Alueella liikkuu paljon Vekaranjärven varuskunnan raskasta kalustoa vuoden ympäri. 
Kalustoa kuljettaa myös hyvin kokemattomat ja nuoret kuljettajat. Myös 
henkilöautoliikenne kankaantiellä on vilkasta. Nopeusrajoitus on linja-autopysäkin kohdalla 
60km/h mutta todellinen nopeus on lähemmäs 80km/h. Vaikka lapsi saisi kyydin kotoa 
linja-autopysäkille, ei ole lapsen paikka odotella linja-autoa armeijan raskaan kaluston 
seassa. Ja jos/kun pysäkillä on muita kylän lapsia, tunnnetusti porukassa on helpompi 
hölmöillä myös linja-autoa odottaessa. Ei voi olla lasten vastuulla väistellä 
sotilasajoneuvoja linja-autoa odotellessaan. Se on joskus huonolla keillä/pimeässä vaaran 
paikka aikuisellekin.  
  
Koulumatkasta tulisi lapselle todella raskas ja väsyttävä. Lapsilla ei ole päivän jälkeen 
voimia harrastuksille tai kaverien tapaamiselle, jos pelkkä koulutyö haukkaa kohtuuttoman 
ison osan. Jo tämä asettaa lapset eri arvoiseen asemaan ikätovereihin nähden.  
  
Toivon todella että ainakin pienimmät alakoululaiset saavat rauhassa jatkaa koulutietään 
tutussa lähikoulussaan. 
  
Terv.   
 




